
Geachte heer Verbraak  

 

We zijn blij te constateren dat er veel positiviteit is omtrent het zwembad de Neul 

We hebben de aandachtspunten ter harte genomen en hieronder onze reactie op de eerder 

ontvangen enquete resultaten. 

 

 

a. Inwoners met een beperking. 

G-zwemmen: 

Het bestuur van Argo heeft uit meerdere opties een keuze gemaakt om te komen zwemmen. 

Op dit moment zijn we in gesprek met vrijwilligers van het G-zwemmen en de interim voorzitter 

van Argo over de tijd waarop de activiteit plaatsvindt. 

We hebben verschillende opties doorgenomen zoals, zondag op de gewenste tijd en zaterdag 

maar dan in veghel eventueel met vervoer. Dit bleek om verschillende reden niet wenselijk. 

We hebben gekeken wat bij het zwembad maximaal haalbaar was en zijn tot verschuiving naar 

9:00 uur gekomen. 

 De deelnemers aan het G-zwemmen kunnen  via de draaideur naar binnen. Daar zijn de 

vrijwilligers van op de hoogte.  

 
Uit de inzendingen werd ons ook duidelijk dat het zwembad - ondanks nadrukkelijke adviezen 
van de Stichting Toegankelijk Meierijstad - zeker onvoldoende maar mogelijk geheel niet is 
aangepast voor inwoners met een visuele beperking.  
Tijdens en voor de oplevering van de bouw is er uitvoerig overleg geweest met de Stichting 
Toegankelijk Meierijstad. Vanuit de Stichting zijn er geen opmerkingen gemaakt en/of adviezen 
ontvangen over te treffen voorzieningen voor mensen met visuele beperkingen. De Neul is 
nationaal getoetst op toegankelijkheid en bereikbaarheid en goed bevonden. Hiervoor is een 
certificaat (het ITS symbool) verleend 
Vanuit veiligheidsoverwegingen is er bewust voor gekozen om geen geleide strook in de vloer aan 
te brengen. Deze stroken zijn zeer slecht schoon te maken hetgeen het risico op uitglijden 
vergroot. We gaan kijken of we bijvoorbeeld aan de wanden een markering aan kunnen brengen.  

 

b. Abonnementen 

Aan de abonnementen voor de doelgroepen is niets gewijzigd ten opzichte van de “oude Neul”. 

Ook daar kocht men een abonnement voor een bepaalde periode. Men is lid van een groep, en 

aan de groep zit een maximaal aantal deelnemers gekoppeld. Hieraan kunnen geen deelnemers 

worden toegevoegd uit een andere groep omdat ze op een bepaald moment niet in de 

gelegenheid waren om in de eigen groep deel te nemen. Uit coulance bieden we hen de 

mogelijkheid om het niet verzilverde abonnementsdeel te gebruiken voor het banen zwemmen. 

Ook de tijdelijk stop regeling bij ziekte is onveranderd gebleven.  

 

c. Ervaringsdeskundige 

Voor de inrichting zijn onder andere de adviezen van Argo meegenomen. Verder heeft het 

bouwteam veel onderzoek gedaan bij andere zwembaden in Nederland en  is er bij diverse 

bedrijven advies ingewonnen. Er zijn vanuit de vereniging verder geen geluiden gekomen van 

zaken waar men op mis pakt.  

 

Vanuit het oogpunt van comfort hebben we gekozen voor een rolstoel met luchtbanden. Tevens 

zijn er diverse rolstoelen met vaste kern banden beschikbaar. Graag horen we wie de 

ervaringsdeskundigen zijn, zodat we direct kennis kunnen nemen van hun opmerkingen en hun 

adviezen ter harte kunnen nemen 

 



d. Samenwerking met verenigingen 

Argo is een van de gebruikers van het zwembad. Daarnaast maken er twee duikverenigingen, de 

kanoverenging en de fysiotherapeut gebruik van het zwembad. Er zijn al meerdere gesprekken 

gevoerd met het bestuur van zwem- en waterpolovereniging Argo. In de oude situatie was er, op 

tijden waarop de vereniging gebruik maakte van het zwembad, altijd personeel aanwezig. In de 

nieuwe situatie is er gekozen voor sleutelverhuur (er is dus geen personeel aanwezig).  

 

 

 

Omdat de veiligheid van de bezoekers voor ons de hoogste prioriteit heeft, is er een 

overeenkomst opgesteld waarin een aantal voorwaarden beschreven zijn. Te denken aan:  

 

• De vereniging draagt er zorg voor dat personen welke met de leiding zijn belast, voldoen 

aan de voor een zwembad geldende veiligheidseisen (o.a. een geldig EHBO/BHV diploma).   

• De huurder draagt er zorg voor dat er bij elke training een bevoegd persoon aanwezig is en 

dat er op een actieve manier vanaf de kant toezicht gehouden wordt.   

• De verhuurder ontvangt bij aanvang van het seizoen een overzicht van de personen die 

belast zijn met het toezicht houden. Dit per training.   

 

Er is met het bestuur van Argo gesproken over de inzet van personeel tijdens de wedstrijden. Er 

kan personeel ingezet worden maar daar staan kosten tegenover. Anderzijds staan we er ook 

voor open om leden van Argo de horeca te laten bemensen. Hiertoe zijn we bereid op het moment 

de vereniging voldoet aan de gestelde voorwaarden .  

Hetzelfde geldt voor toegang via de draaideur. Op dit moment is het toegangssysteem daarop 

echter nog niet  ingericht en komen alle verenigingen via de zijdeur naar binnen zodat men dan 

meteen bij de kleedlokalen staat. Vanuit het oogpunt van (inbraak)veiligheid gaat deze zijdeur 

inderdaad op de aangevraagde tijden open en dicht omdat we geen ongenode gasten binnen 

willen hebben.   

We zijn op de hoogte van het feit dat de toegangsdeuren naar de zwemzaal soms ongewenst in 

het slot vallen, we zijn al naar een oplossing op zoek. De deur is overigens altijd met de sleutel te 

openen. 

 

Bereikbaarheid/veiligheid 

Er zijn al extra Wifi punten geplaatst, maar we zullen nogmaals metingen laten verrichten.  

Alle verenigingen hebben toegang tot de EHBO ruimte waar alle materialen aanwezig zijn die ook 

gebruikt mogen worden (ook de coldpacks liggen daar).  

 

Ouders mogen in de  ontmoetingsruimte wachten, zij kunnen ook op de zitplaatsen in de 

zwemzaal plaatsnemen. Op die manier kunnen zij de verrichtingen van hun kind volgen.  

 

Het omhoog zetten van de rolstoelhelling werkt voor zover bij ons bekend. Argo is de enige 

vereniging die hier af en toe gebruik van maakt. We zijn graag bereid om nogmaals de werking 

van de ondersteuning van de hellingbaan te laten demonstreren. Helaas is het niet mogelijk om 

de werking te automatiseren.  

Ook het scorebord en de schotklok worden alleen door Argo gebruikt. Ook deze werken voor 

zover bij ons bekend. We zullen de leverancier van de materialen nogmaals uitnodigen voor een 

uitleg aan de vrijwilligers.  

 



Voor elke vereniging proberen we maatwerk toe te passen. Van de verenigingen vragen wij om op 

een goede en zorgvuldige manier gebruik  te maken van het zwembad en de daarvoor aanwezige 

materialen.   

 

Hopende jullie hiermee voldoende te hebben geïnformeerd, 

 

Johan van Gerwen 

Wethouder Onderwijs, Sport, Recreatie en Toerisme, gemeentelijk vastgoed 

Gemeente Meierijstad 


